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Vragen van het lid Klaver (GroenLinks) aan de staatssecretaris van 
Economische Zaken en de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
over het bericht «Fraude voedsel niet gemeld» (ingezonden 17 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Fraude voedsel niet gemeld»?1 

Vraag 2
Onderschrijft u de conclusie dat fraude met voedsel niet of nauwelijks gemeld 
wordt bij de Nederlandse Voedsel en Warenautoriteit (NVWA)? 

Vraag 3
Welke acties onderneemt u om een beeld te krijgen van het voorkomen van 
voedselfraude? 

Vraag 4
Ziet u in deze problematiek een aanleiding om meer controles door de NVWA 
te laten uitvoeren? 

Vraag 5
Welke invloed hebben de bezuinigingen op de NVWA op het aantal controles 
en op het beeld van voedselfraude? 

Vraag 6
Wanneer zullen controlegegevens openbaar gemaakt door middel van het 
stoplichtmodel, zoals vorig jaar in augustus aangekondigd? 

Vraag 7
Zullen winkels en voedselproducenten ook openbaar beoordeeld worden? 

Vraag 8
Zal voedselfraude ook worden meegewogen in de beoordeling?

1 http://nos.nl/artikel/517586-fraude-voedsel-niet-gemeld.html
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